
Sabatini: Kontrakt Pjanica? Nie będzie problemów
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Jedyna pozytywna wiadomość, we wczorajszym ciemnym dniu, odnosi się

do odnowienia kontraktu Miralema Pjanica. Umowa Bośniaka wygasa w

czerwcu 2015 roku, a od kilku tygodniu mówi się o jej przedłużeniu.

 

Dyrektor Sportowy Romy, Walter Sabatini, odpowiedział, wczoraj przed meczem, na

pytanie odnośnie odnowienia kontraktu gracza: "Czuje się tutaj dobrze i realizuje się

jako zawodnik, patrząc na to, że jego wydajność wzrasta. Nie będzie problemów, a

jeśli będą, rozwiążemy wszystkie". Jak podaje Gazzetta dello Sport, słowa pojawiły

się w związku ze spotkaniem a z agentem gracza, Beckerem, dwa tygodnie temu.

Żądania Pjanica są jasne: 2,8 mln euro plus bonusy za sezon gry. Sam piłkarz,

powiedział niedawno w wywiadzie: "Mam jeszcze półtora roku kontraktu i

zobaczymy, co się wydarzy. Czuję się tutaj dobrze, a kierownictwo wie, czego chcę".
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